
 

 

17/1/2021 

   #1מס' ועד מנהל ישיבת סיכום ל

 
 צורה מקוונת ב 13/1/2021בתאריך    התקיימההישיבה 

 22:00 זמן סיום: 20:00זמן התחלה: 

 

 :נוכחים

 . מאור אקא, רון גלעד, רות הררי, אור תמיר, ניר בוזגלו, עידו שגן ודין בגדדי :הלנהועד המחברי 

 . יובל שוחנצקייו"ר וועדת רווחה: 

 כ"ל המועצה. מז – ברק דביר: מזכירות המועצה

    ר צדוק שי –יו"ר האגודה  הנהלת האגודה:

 טקר לו נתנאל ק  -יו"ר ועדת ביקורת ועדת ביקורת: 

 

 : נוספים

 אין. 

 

 :סדר יום

 עדכוני מחאת #לא_מסך_שחור  .1

 . בחירות יו"ר ועד מנהל .2

 המנהל היכרות עם הועד  .3

 עיקרי עשייה  .4

 נושאים להמשך  .5

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 פירוט הנושאים

 מחאת #לא_מסך_שחור  הנושא: עדכוני
ביקורת   ועדת  חבר  נכח 

 ☒ : במהלך הדיון
 ☐ : נושא חסוי

 תוכן הדיון:  

הבחינות  יו"ר האגודה עדכנה לגבי הסעיפים שהתקבלו ולא התקבלו במאבק מול האוניברסיטה על תקנון   •
 המקוונות. 

התנהל דיון על קבלת ההחלטה מתי מפסיקים או מתי ממשיכים את המחאה ומה התנאים הרלוונטיים    •
 שעליהם לא נוכל לוותר. 

בנוסף, התנהל דיון סביב השאלה האם נגמרו הכלים של האגודה, ומתי מחליטים אם הפסדנו את המערכה.   •
טר הקרוב, החמרה של הימים הפתוחים ואפשרויות  הועלו אופציות לצעדים להמשך כמו השבתת הסמס

 נוספות שיוכלו להפעיל לחץ לאוניברסיטה. כל אלו במטרה להמשיך ולהילחם על זכויות הסטודנט. 
 
 

 .בחירת יו"ר ועד מנהלהנושא: 

  :רקע

דין בגדדי, יו"ר  לאחר כינוס כלל הועדות התכנס הועד המנהל בדי לבחור את יו"ר הועדה. המתמודד היחיד הינו  

   ועדת כספים הנכנס ויו"ר הועד המנהל היוצא.

 : עדהו דיון בו

 המכרז נוהל על ידי המזכ"ל והוקלט ובנוכחות יו"ר ועדת ביקורת. 

   :נוסח ההצעה

 . ממנה את דין בגדדי ליו"ר הועד המנהלהועד המנהל 

רות, אור, עידו, ניר, רון    :קולות בעד

   ומאור
  :נמנעים אין  :קולות נגד

 ☐ :נושא חסוי ☒   :נכח חבר ועדת ביקורת בהצבעה ההצעה התקבלה.דין ההצבעה: 

 אין : הערות

 
 

 הנושא: היכרות עם הועד המנהל ונושאים להמשך 
ביקורת   ועדת  חבר  נכח 

 ☒ : במהלך הדיון
 ☐ : נושא חסוי

 תוכן הדיון:  

המנהל, פירוט של תחומי האחריות לכל יו"ר ועדה ומגוון  הוצג בפני הועדה התפקידים והסמכויות של הועד  •
 מסמכים שיסייעו בכניסה לתפקיד לגבי ניהול הועדה והבירוקרטיה הנדרשת. 

יו"ר הועד המנהל פירט בפני חברי הועד מה הם הדרישות המהותיות מיו"ר ועדה ומה מצופה מהם, בתור   •
 יו"ר הועד המנהל היוצא ויו"ר הועד המנהל הנכנס. 

 ר הועד המנהל הציג בפני הועדה את עיקרי הנושאים בהם עסק הועד המנהל הקודם בשנה האחרונה. יו" •

הוצגו הנושאים העיקריים שבהם יעסוק הועד המנהל, כמו המשך ההתמודדות עם הקורונה, מודל ההעסקה   •
 .והשכר של עובדי האגודה, בניית נהלי עבודה מוסדרים ועוד

 
 בברכה,                                                                           

 דין בגדדי 

   2021 יו"ר הועד המנהל


